
Referat af Bestyrelsesmøde søndag d. 18/8 2019. 
 
Tilstede: 
 
Stefan Andersen 
Gert Hintze 
Bjarne Kennig 
Bonna Van Dijk 
René Wormark 
 
Dagsorden: 
1: godkendelse af referat 
2: Interne sager. 
3: næste møde dato/sted 
4: Medlemssager, bl.a. indkomne mails, ansøgninger mv. 
5: Deklaration 
6: Økonomi 
7: eventuelt, herunder bl.a. GDPR 
 
 

1: Referatet fra bestyrelsesmødet d. 16/6 2019, er Underskrevet og godkendt. 
 
2: Interne sager: 
 
A: Veje: 

- Lupinstoften: Vedrørende vejbelægning: vendeplads bliver vurderet som værende færdig. 
- Hørager: 2-8 udsættes til senere. 
- Bakkevejen: Vi har modtaget et tilbud til Bakkenvejen som vil blive genforhandlet. 
- Høragervej 33: Det stykke vej der lægger op til naboejerforeningen (Standlundforeningen), 

bliver lavet d. 21/8.  
- Høragervej 2-8: Vi får lagt grus på det stykke vej, der går ved Bjarne og Bonna, Gert hører 

Lars Bloch om man kan tage det med i samme omgang.  
- Fremtidige huller i vejene vil blive lappet med kold-asfalt, og revner i siden af vejene må vi 

leve med. 
 
B: Dræn: 

- Vi tager kontakt til Kjeld Morel, angående den nuværende ”Drænplan” ifht en forventet 
opstart i efteråret 2019. Vi går ikke i udbud før næste bestyrelsesmøde. 

 
 
3: Næste bestyrelsesmøde: d. 6 Oktober 2019. kl 13, på Hørager nr 2.(Hos Bonna). 
 
4: Medlemssager. 
Vi afventer en opdateret version af listen over medlemssager fra Pia. Stefan tager kontakt til Pia. 
 
 
5: Deklaration:  



Stefan går til en boligadvokat for at undersøge muligheden for at foretage ændringer i 
”Deklartionen”, da den er håbløst forældet. (Deklarationen er tinglyst af samtlige 171 parceller). 
Bjarne tager en snak med byggemyndighederne ved kommunen med henblik på vurdering af 
Deklararionen. 
 
6: Økonomi: 
Stefan sender fakturaer ud på kontingent til primo Oktober. 
 
7: Evt: 
 
René er blevet formand for arbejdsgruppen ”Træer og bevoksning”. 
 
 


